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SLYŠELI JSTE NĚKDY O
RUSTU?
Přečtěte si článek o survival hře
Rust.
ČTĚTE NA STRANĚ 2

JAK DOPADL SBĚR?
Které třídy zvítězily ve sběrové
soutěži?
ČTĚTE NA STRANĚ 3

Úvodník
Vážení čtenáři, po dlouhé době
je opět prostor pro můj úvodník.
Jsem velmi rád, že se s Vámi
mohu rozloučit právě
prostřednictvím tohoto čísla. Je
to pro mě o to více, že jsem
ve své funkci právě rok.
Před rokem jsem sestavoval také
poslední číslo roku, určené

pro prodej na naší akademii.
Jsem velmi potěšen, že jste
s námi vytrvali. V tomto čísle
najdete stejně jako vloni výběr
z nejlepších článků, za školní
rok 2016/2017, a také velké
množství článků nových. Vím,
že se již opakuji, ale je to
pravda. Doufám, že Vaše přízeň

našemu časopisu vydrží i do
dalších let. Za celou redakci
Hlásné toruby Vám přeji, abyste
si naší akademii užili
na maximum.
 
Radek Neumann  

TĚŠÍME SE NA PRÁZDNINY!!

Nový příběh
Redaktorky z páté třídy pro vás
připravily příběh
na pokračování...
 
Čtěte na str. 2 

Čínská 
vesmírná 
agentura
Článek o Čínské vesmírné
agentuře
Čtěte na str. 3

Nejlepší články
Přinášíme vám výběr
z nejlepších článků, za celý
uplynulý školní rok
 
Čtěte na str. 4 

Ples upírů
Přinášíme vám reportáž
ze světového muzikálového hitu
Ples upírů...
 
Čtěte na str. 5 
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Výlet do Osvětimi
Dne 26. 5. 2017 se devátá třída
zúčastnila výletu do Osvětimi.
Sraz byl ráno v 6:00 ve Velké
Chuchli, kde měl být i odjezd,
ale bohužel autobus netrefil
do Chuchle, tak jsme museli jet
na Lihovar. Z Lihovaru jsme jeli
do Zelenče pro druhou školu,
a pak až do Osvětimi. Cesta
sama o sobě byla dlouhá zhruba
jako doba, kterou jsme zde
strávili (6 hodin cesty TAM, 6
hodin NA MÍSTĚ, 6 hodin cesta
ZPĚT). V Osvětimi jsme měli
malý rozchod a pak cca 2 hodiny
program.
Něco stručně o Mateřském
koncentračním táboru Osvětim
a o jeho části Osvětim-Březinka:
Za druhé světové války bylo
město přičleněno k Německé říši
a byl zde postaven nejprve
koncentrační tábor Auschwitz
I v areálu bývalých kasáren.

foto: Radek Neumann, třída ABSOLVENT

a vlastně všude v koncentračních
táborech. Velmi silný zážitek
představovaly například
hromady věcí, které zde
po Němcích zůstaly. Mezi těmito
věcmi byly například vlasy,
nebo třeba boty.
Výlet doporučuji všem, kdo se
zajímají o dějiny druhé světové
války.

autor článku:
KAMILA ŠAMALÍKOVÁ

třída 9

Později, roku 1942, byl na druhé
straně města vybudován
rozsáhlý vyhlazovací tábor
Auschwitz II – Birkenau
(Březinka) a menší tábor
Auschwitz III – Monowitz

u blízké vesnice Monowice.
(zdroj:wikipedia)
 
My a Osvětim
V Osvětimi jsme se dozvěděli
důležité věci o životě zde

Rust může zabít. Ostatní hráči Vás
mohou najít, zabít a vzít Vaše
věci. Naštěstí pro Vás můžete
zabít ostatní hráče Vy a vzít si
jejich věci. Nebo si můžete najít
přátelé a jeden druhému pomoci
v přežití a pomocí stavebních
nástrojů si postavit bezpečný
domov. Múže se vám poštěstit
a zachytit airdrop což je taková
krabice lehce řečeno ve které
jsou zbraně,oblečení a ostatní
věci k přežití nebo dokonce
supply signal což je kouřový
granát který přivolá další
airdrop. Hra Rust má 2 verze
starší Legaci a novou
Experimental Legaci už není
dostupný na steamu.

autor článku:
KAREL CHARVÁT

třída 8.A

Rust je survival hra dostupná
na Steamu vytvořena vývojáři
z Facepunch Studios, kteří
vytvořili známou hru Garry’s
Mod, kterého se prodalo více
než 7 milliónů kopií.
Hra Rust je inspirována hrami
jako je DayZ, Minecraft. Je to
multiplayerová hra kde ty
a ostatní hráči jste vystaveni
přežití v těch nejhorších
podmínkách a kde lidskost
klesla na úroveň jeskyních lidí.
Svět Rustu je krutý. Prostředí
k Vám není přátelské. Medvědi
a vlci Vás budou nahánět, aby
Vás zabili. Pád z výšky Vás
zabije. Pokud se vystavíte
radiaci na delší dobu, zabije Vás.
Hladovění Vás zabije. Zima Vás

Rozloučení šéfredaktora
Vážení čtenáři, je tomu už rok,
co pro vás připravuji náš časopis
Já. Samozřejmě by od mne bylo
velmi neslušné přivlastňovat si
veškeré zásluhy. Už nejednou
mě zachránil někdo jiný
z redaktorů, který pohotově
obsadil mé místo, když já jsem
nestíhal. Teď bych se však
na svá čísla rád odvolal. Rád
bych se s vámi tímto článkem
rozloučil a poděkoval vám,
za vaši přízeň našemu časopisu.
Věřím, že s naším časopisem
zůstanete i v dalších letech
a budete naši redakci
podporovat, ačkoliv jejich práce
bude díky nedostupnosti učebny
výpočetní techniky mnohem
těžší. Pokud však našim

redaktorům vydrží jejich píle
a bude je i nadále bavit psát, tak
si nemyslím, že by toto omezení
mohlo nějak výrazně ohrozit
vydávání našeho časopisu. Já
sám nejspíše budu s redakcí
nadále spolupracovat. Ještě
jednou tedy děkuji za vaši
přízeň.
Váš Radek Neumann

autor článku:
RADEK NEUMANN
třída ABSOLVENT

LINDA A JEJÍ PŘÍBĚH a přemýšlela jestli mu má věřit
a věřila. Ten kluk měl nedaleko
svůj tryskáč tak vzal Lindu a šli
si do něj sednout. Odjeli do jeho
domu ten dům stál asi
přes 1000000 myslela Linda.
Cítila se jako v nebi. A najednou
Linda přišla do pokoje a tam
kouzelný automat. Lindě řekl že
umí mluvit a ať tomu klukovi
nevěří a zmizí co nejrychleji
jinak si zničí život. Linda se
vyděsila. V tu ránu přišel kluk
a řekl jí ať tomu nevěří. Linda
chtěla aby se trochu poznali
a proto se večer setkali na střeše
ale nedomluvili si to Linda tam
jen šla a on tam byl. Ahoj Lindo
co tě jsem přivádí. Linda řekla
že slyšela zlý zvuky ale on jí
zastavil. Já vím co ti ten automat
řekl a že chceš utéct ale to tak
není. Musím ti něco říct. A v tu
ránu se tam objevil automat
s tím ať skočí Linda už skákala

ale ten kluk řval Lindo nedělej
to a Linda skočila. Automat
zařval si v pasti. Ten kluk se
naštval a shodil automat
ze střechy Linda dopadla
na postel v kamionu a ten
kamion se rozjel. Automat byl
mrtvý. Ten kluk se nevzdal
nasedl na jejich soukromí
tryskáč a sledoval
kamion.POKRAČOVÁNÍ
PŘÍŠTĚ
 

autor článku:
TEREZIE ŘÍŠSKÁ

třída 8.A

autor článku:
VALENTINA CEMPER

třída 7.A

Byl pátek deset minut
před zvonění a Linda stála
před devátou třídou a najednou
dostala žízeň a tu ho uviděla.
Automat u kterého stál kluk
s maminkou a ředitelkou.
Kouzelný automat použil svoje
kouzlo a Linda se najednou
zamilovala. Bylo jí to trapné ale
i tak byla zamilovaná. Ale
neřekla to nikomu ten kluk byl
tak krásný a hodný a roztomilí.
Řekla si v duchu že se těší až
budou spolu a Linda řekla že se
s jeho matkou musí co
nejrychleji vdát. Byla do té

matky tak zamilovaná a když
zjistila že to je sen tak si
od dechla a řekla že bude
na vždy sama a potom najednou
šla do školy a tam čekali
policajti popadli jí a řekli jdete
s námi. A když odešla s policií
a nastoupila do policejního auta
uviděla někoho v roští. Ten
někdo byl člověk a ten člověk
byl kluk kterého znala ze svých
snů. Pomáhal, radil
a zachraňoval ji ve snech.Když
přijela na policejní stanici tak jí
posadili na židli a odešli. Linda
si prohlédla místnost a uslyšela
hlas kluka jak jí volá ven.
Když vyšla ven tak jí najednou
někdo stáhl do roští.Byl to on.
Řekl že jí zachrání kdykoliv
bude potřebovat a ať nevěří
cizím lidem. Linda se zasnila



STRANA 3 / 6

6. VYDÁNÍ 2016/2017 CENA 10 KORUN

Ukončení jedné z nejznámější herních sérií; Dark Souls
Hidetaka Miyazaki, takzvaný
otec série Souls her se rozhodl
že svou celou kariéru zakončí
přídavkem do hry Dark Souls 3.
Tento přídavek stojí okolo 500
KČ. DLC the ringed city má
doplnit poslední stránku

tajemného příběhu série. Lidé se
obávají že není konec
protože každá hra od tohoto
tvůrce byla také zamlčena takže
vznikly spekulace že nám zase
lže ale Miyzaki slibuje že je
definitivní konec. Rozhodl se

místo toho pro vývoj VR
(virtuální reality) a jiných her
s úplně jiným konceptem.
Jeho nové hry budou oznámené
v roce 2017 jedna
z nejočekávanějších z nich je
například Bloodborne 2.

autor článku:
DAN DEMEŠ

Čínská národní vesmírná 
agentura
Známá pod zkratkou CNSA
vznikla v roce 1993. První
družice Dong Fang Hong 1 byla
vyslána do vesmíru v roce 1970.
Vážila 173 kg a na palubě měla
radiový vysílač který vysílal
budovatelskou píseň Východ je
rudý. V dalších letech Čína
vyslala několik
telekomunikačních satelitů,
meteorologických družic
a samozřejmě i špionážní
satelity.Největšího úspěchu
dosáhla Čína v roce 2003, kdy
došlo k vypuštění kosmické lodi
Šen-čou (nebeská loď) s lidskou
posádkou. K vypuštění lodi byla
použita raketa Čchang-čeng

CZ-2F(dlouhý pochod 2F).15.
září 2016 vynesla nosná raketa
Dlouhý pochod 2F na oběžnou
dráhu vesmírnou stanici
Tchien-kung 2 a 18. října 2016 se k ní
připojila kosmická loď Šen-čou
11 se dvěma kosmonauty.V
budoucnu CNSA chce do roku
2020 vyslat na oběžnou dráhu
další zdokonalenou verzi
orbitální stanice Tchien-kung
3.Myslím že čínský vesmír
program je velkou konkurencí
pro evropské i americké
vesmírné agentury například
ESA,NASA,Ariane space
nebo space x.
Matěj Žemlička 8. třída 

Camp Ostrov Zadní Třebaň
Velice zajímavý výlet, který
pobaví všechny. Krásně
udržované chatky stojící přímo
na ostrově řeky Berounky!
Nechybí naprosto nic. Je tam
fotbalové hřiště, zrovna jako
hřiště na přehazovanou. V roce
2017 nechybí ani pitná voda
a velký posekaný palouček,
na kterém si člověk s radostí
zahraje vybíjenou, městečko
Palermo nebo i klidně na babu.
Je zde i vysoká tráva, takže
schovávaná jedna báseň.
Pláž je tam také velice pěkná
a řeka mělká. Ani nebývá moc
velký proud. Restaurace tam je
čistá, udržovaná a pobyt levný.
Voda ve sprše stojí na určitý čas
10 Kč.Vlakové nádraží je

velice blízko, cesta na Karlštejn
z nádraží měří zhruba jeden
kilometr.
I ohniště na opékání vuřtů
a marshmallows, kolem kterého
jsou poskládané dokola chatky.
Chatky jsou pro dva, pro čtyři
a pro šest. Chatky jsou skromně,
ale účelně vybaveny, je zde
zaveden i elektrický proud, spí
se na palandách.
My jsme si zde pobyt s naší
třídou v termínu 7.6-8.6 2017
velmi užili.

autor článku:
MAGDALENA NEDOMOVÁ

třída 5.A

Výsledky sběrové soutěže

V letošním školním roce se
znovu konala sběrová soutěž.
Stejně jako vždy jsme sbírali
papír hliník a víčka. Letošní
sestava vítězů tedy vypadá
následovně:
Papír: 
1. místo: 4.A

2. místo: 5.A
3. místo: 4.B
 
Hliník:
1. místo: 4.A
2. místo 2.B
3. místo 3.A
 
Víčka:
1. místo: 3.B
2. místo: 3.A
3. místo: 2.B
 
Všem vítězům moc gratulujeme.
Jestli se bude sběrová soutěž
opakovat i v příštím roce není
jisté, z důvodu přestavby spodní
budovy školy.

Španělsko

Moře ve španělsku je čisté a na
jedné straně je moře hluboké
a na druhé straně mělké. Hotely
najdete všude a za levnou cenu
nebo se koukněte
na internetovou stránku Trivago.
Ve Španělsku se můžete
kouknout na památky jako je
třeba kostel svatého Augustina
v Madridu a další věci.v hotelích
máte možnost mluvit s pánem

nebo paní u recepce anglicky
a jinými jazyky. Pokud jste
fanoušek fotbalu tak se můžete
kouknout na stadion Barcelony,
nebo Realu Madrid. Skoro
u každé pláže jsou k půjčení
surfovací prkna a můžete si
zaplatit instruktora který vás
bude učit surfovat a obchodů se
surfováním ve Španělsku je
opravdu hodně. Jestli chcete
ve Španělsku jezdit na kole tak
v lesích jsou úžasné stezky.
Autor neznámý  

Jak si vyrobit originální náušnice Náušnice budou vypadat jako
z pevného plastu.
 
Na výrobu budete potřebovat:
1ks smršťovací fólie,
pastelky
tužky
předlohu
děrovačku
nůžky
afro háčky
ketlovací kleště.
 
Postup:
Obrázek překreslíte na fólii
a vybarvíte náušnice udělejte
nahoře dirku ,ale pozor ,aby

nebyla moc u strany.Pak dejte
nahřát troubu
na 120 °C. Po nahřátí vložte
náušnice do trouby a čekejte
2min.V určené době vyndejte
z trouby a nandejte do nich
háčky a to tak ,že si vezmete
kleštičky a otevřete očko
provléknete náušnici a pak ho
zase zavřete. Nelekněte se ,že se
o polovinu smrsknou.
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Kdo je Ariana Butera Grande stejně tak se objevila
v muzikálech čaroděj ze země
Oz a Kráska a Zvíře. V osmi
letech vystupovala na zájezdové
lodi s orchestrem. Navštěvovala
Pine Crest School a North
broward Preparatory School.
V roce 2008 byla obsazena
do vedlejší role roztleskávačky
Charlotte v broadwayském
muzikálu 13. Za roli získala
cenu National Youth Theathre
Association Award.
 
Arianu mám ráda protože hezky
zpívá, je to můj vzor je
roztomilá a má hezké písničky.
Její styl je směsí popu,

rhytm&blues a soulu. Nejradši
mám písničky Side to side
a Break free.
 
Je také moc úspěšná
na instagramu protože je 5.
nejsledovanější člověk na světě,
má přes 85 milónů fanoušků:
 
Její vůbec nejpopulárnější
písnička se jmenuje Problem,
na youtube má 880 miliónů
zhlédnutí.

autor článku:
KLÁRA NĚMCOVÁ

třída 6.A

Ariana Grande je především
známá jako zpěvačka ale je
i herečka,modelka a hlasová
umělkyně.
 
Narodila se v Boca
Raton,Florida. Je dcerou Joan
Grande, šéfky společnosti

Hose-McCann communicationts
a Edwarda Butera, který vlastní
grafickou firmu. Její jméno bylo
inspirováno princeznou Orianou
z Kocour Felix. Má nevlastního
bratra Frankieho. Tomu bylo 10
let když se Ariana narodila a stal
se hercem a producentem.
Když Arianě bylo 8 nebo 9 její
rodiče se rozvedli.
 
V dětství vystupovala s dětským
divadlem Fort Lauderdale
Children`s Theatre, kde si
zahrála svojí první roli Annie,

Garfield a časopisů, což z něj dělá jeden
z nejpopulárnějších komiksů
současnosti. V ČR jej otiskoval
deník Právo. Jaký je vůbec
Garfield? Miluje jídlo (obzvláště
lasagne) a spaní. Nakopává psy,
s radostí napadá pošťáky,
poškrábe každý nový kus
nábytku. Surově zápasí hlavně
s těmi, kdo se pokusili přiblížit
k jeho misce s žrádlem, pokud to
ovšem nebylo za účelem jejího
doplnění. Neustále trpí
depresemi a špatnými náladami
a málokdy je spokojen. Svět vidí
pesimisticky, nebo si myšlenky
doplňuje svými teoriemi, které
jsou však v souladu s jeho

láskou k jídlu a spánku. Rád
zpívá také na plotě, ale vůbec
mu nevadí, že jeho noční show
všichni nesnášejí! A že jste ho
nikdy neviděli jít na golf
nebo do přírody, což nesnáší
naopak on? A co třeba jeho
řádění po supermarketech, diety,
zamačkávání pavouků a panická
hrůza z veterinářů? Je to prostě
nenapodobitelná oranžová tlustá
koule chlupů, která má ve světě
již desítky milionů fanoušků.
Všichni jej milují takového, jaký
je. A že si nehraje s klubíčkem
jako ostatní roztomilá koťátka,
ale že si brousí drápky o záclony
v obýváku? To by pak nebyl

Garfield...
 
První výskyt Garfieldových
oblíbených i neoblíbených věcí
To, že Garfield miluje lasagne se
čtenáři dozvěděli poprvé 15. 7.
1978.
První týden diet (oblíbené
opakující se komiksové téma)
začal 27. 8. 1978.
Garfieldova nenávist
k pondělkům se objevuje poprvé
18. 9. 1978

Autor neznámý

Garfield je postava kterou stvořil
pan Jim Davis. Vyšel poprvé dne
19. června 1978. V hlavních
rolích se v něm představuje líný
kocour Garfield, poněkud
nemyslící pes Odie a jejich
společensky nešikovný majitel
Jon Arbuckle. Komiks aktuálně
přetiskuje přibližně 2570 novin

Máte rádi anime??
Máte rádi anime?? Tak vám
doporučím 3 anime které jsou
dobré.
1. Re: Zero Kara Hajimeru
Isekai Seikatsu
Na své cestě ze samoobsluhy byl
středoškolák Natsuki Subaru
vtažen do pararélního světa.
Jeho očekávání se však jedno
po druhém tříští a situace se
nijak nezlepšuje ani navzdory
tomu, že je zachráněn dívkou jíž
chce oplatit laskavost načež
spolu s ní umírá. Následně
zjišťuje, že vládne schopností

převíjet čas smrti do bodu kdy se
v tomto světě ocitnul přičemž je
ovšem jediný kdo si pamatuje co
se před onou smrtí odehrálo.
2. Kono Subarashii Sekai ni
Shukufuku o!
Hlavní postava Sató Kazuma je
otaku. Při cestě domů z nákupu
her má nehodu a umírá. Tím
však nic nekončí! Před ním se
zakrátko zjeví bohyně, která mu
nabídne život dobrodruha
v alternativním světě jako z jeho
oblíbených her, kde si může
vybrat unikátní zbraň, či

schopnost. On si však zvolí
bohyni, a tak jejich společné
dobrodružství začíná.
3.Shiki
Sotoba je poklidná malá
vesnička s populací pohybující
se okolo čísla 1300. Do této
vesničky se během jedné horké
letní noci přistěhuje nová rodina.
Kdo jsou? Místní lékař Tošio
Ozaki nemůžu přijít na příčinu
záhadných úmrtí, které se
v Sotobě rozrostou. Řádí tu
neznámá epidemie?
Každé anime najdete

na www.hns.moe

autor článku:
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třída 8.

Schola Pragensis 2016
Dne 24. listopadu jsme navštívili
prezentační výstavu pražských
středních škol.
Stejně jako vloni zde bylo
spousta lidí, a to jak
prezentujících studentů, tak
i návštěvníků. Z naší školy zde
byli žáci 8. a 9. třídy. Myslím si,
že mnozí z nás, kteří neměli
ještě jasno, tak teď již mají a ti
kdo měli jasno, tak si mohli
zjistit další doplňující informace
ke své škole. Bohužel velké
množství škol zde bylo
soukromých.

Mezi nejzajímavější školy
patřily většinou školy vyučující
mediální grafiku, nebo třeba
reklamu, protože pro ně je to i z
velké části jejich učební náplň.
Bylo zde velké množství škol
a učilišť nabízejících obory
gastronomické
a u jejich stánků jste mohli
například ochutnat výsledky
jejich práce. Rozchod trval
zhruba tři hodiny a pro lidi, kteří
měli jasno, to bylo neskutečně
dlouhé. Já sám jsem měl
poměrně jasno a tak jsem zamířil

pouze ke stánkům škol, které mě
zajímaly, a poté jsem pozoroval
stánek, kde měli vystavené kosti
zvířat, protože to vypadalo velmi
zajímavě, ale nebylo to bohužel
nic pro mě… Kdybych měl akci
zhodnotit tak bych řekl, že byla
velmi šikovná pro žáky, kteří si
mají vybrat školu a nevědí kam.
Ještě bych závěrem dodal, že je
škoda, že si můžeme podat
pouze dvě přihlášky na školu.

autor článku:
RADEK NEUMANN
třída ABSOLVENT
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Jaký je Ples upírů

Dobrý den vážení čtenáři,
přináším vám recenzi
na muzikál Ples upírů, který
hrají v GoJa Music Hall,
na Výstavišti v Praze -
Holešovicích. Muzikál pochází
původně z Rakouska, kde jej
ve Vídni hrají již více než
dvacet let. U zrodu muzikálu
stojí autorská dvojice Michael
Kunze a Jim Steinman. Muzikál
byl napsán podle hororového
filmu ze šedesátých let, ale
nemusíte se obávat nějakého
zkostnatělého příběhu. Nebudu
Vám zde prozrazovat děj, ale
raději se zaměříme
na provedení muzikálu.
Stejně jako v každém velkém

muzikálu se i zde střídají
zpěváci v hlavních rolích.
V hlavní roli upířího hraběte
von Krolocka tak můžete vidět
Mariana Vojtka, nebo Bohuše
Matuše. Nejinak je tomu i u
titulní dívčí role Sáry, kde se
alternují Michaela Gemrotová
a Natálie Grossová. U této
alternace ještě chvíli
zůstaneme, neboť bych se
s vámi rád podělil se svými
dojmy. Pro představu postavě
Sáry je osmnáct let, což však
nesplňuje ani jedna
ze zpěvaček. Natálie je
kupříkladu mladší, Michaela
zase starší. Bulvární deníky
velmi dlouho na svých
stránkách skloňovaly úspěch
premiéry, která se odehrála 12.
února, a kde nechyběl snad
nikdo, kdo něco znamená.
Jediný člověk, který se
z premiéry omluvil, byl jeden
z majitelů divadla Karel Gott,
který zůstal v cizině.
V premiérovém obsazení byli
v hlavních rolích Natálie
Grossová a Marian Vojtko.
Některá média spekulovala
o tom, jestli obsazení Natálie
na premiéru nebylo čistě

účelové, nebo jestli náhodou
Natálii nepomáhá i její slavné
příjmení (je dcerou expremiéra
Stanislava Grosse).
Slyšel jsem výkony obou
alternací, jak tedy Mariana
Vojtka, tak i Bohuše Matuše,
nebo Natálie Grossové
a Michaely Gemrotové. Tyto
alternace ve mně zanechaly
poměrný rozpor,
protože Natálie mi přijde
pro svou roli místy prostě příliš
dětská, i když se jí musí nechat
její pěvecké výkony. Například
na konci se má ďábelsky smát,
když někoho promění v upíra,
ale tento ďábelský smích mi
vyznívá mnohem realističtěji
od Michaely Gemrotové. Další
trochu vtipná podívaná se jistě
naskytne divákovi, který má
v hlavní roli dvojici Bohuš
Matuš a Natálie Grossová. Zde
je totiž velmi komický výškový
rozdíl mezi těmito dvěma
zpěváky. Rozdíl mezi Natálií
a Marianem Vojtkem je velmi
zřejmý, ale tento rozdíl je
u Bohuše Matuše ještě
výraznější, neboť je ještě vyšší
než Marian Vojtko.
A abychom nezapomněli

na pány, tak sem napíšeme
i něco o představitelích hraběte
von Krolock. Marian Vojtko
na mě udělal dojem jako herec
a zpěvák více než Bohuš Matuš,
protože podle videa
na internetu, kde byla natočena
píseň Úplné zatmění od obou
alternací za sebou, se jevil
s Michaelou Gemrotovou sladěn
hůře, než Marian Vojtko. Co si
o něm ale myslím jinak si
můžete přečíst v mém článku
Ze zákulisí Plesu upírů.
Původně jsem vám zde chtěl
přinést i rozhovor s Natálií.
Ačkoliv působí na první pohled
(i poslech) sympaticky, zdá se,
že již má některé způsoby
„velkých“ hvězd show
businessu… Snažil jsem se
k této recenzi přistupovat
naprosto bez předsudků a podat
vám co nejpřesnější srovnání
všech protagonistů. Návštěvu
Plesu upírů všem doporučuji,
hlídejte si jen, kdo bude zpívat.
Tak na shledanou v GoJa Music
Hall.

autor článku:
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Ze zákulisí Plesu upírů
Vítám vás u dalšího článku
o Plesu upírů. Tentokrát se
nezaměříme na výkony
jednotlivých herců, ale
podíváme se na zákulisí Plesu
upírů. No, možná ne úplně
zákulisí, ale na práci takového
uvaděče v GoJa Music Hall.
V neděli 28. května jsem se byl
podívat na představení jako
divák. Muzikál mě velmi oslovil,
a proto jsem začal přemýšlet…
To přemýšlení trvalo docela
dlouho, ale nakonec z toho
vypadl jasný výsledek, který
vznikl vyfiltrováním všech
hloupostí, včetně nápadu jít
dělat nějakou company… Tím
výsledkem bylo, že jsem se
rozhodl napsat dotaz
na podmínky brigády jako
uvaděč. Po dvou dnech mi
odpověděli a poslali mi číslo
na vedoucí uvaděčů. S tou jsem
se zkontaktoval a domluvil jsem
se, že dorazím v sobotu 3. 6.
ve 12:30.
 
Tak jsem taky udělal, ačkoliv
díky intervalu autobusů
ve Velké Chuchli jsem musel
vyrazit již v jedenáct hodin a na
místě jsem byl tedy půl hodiny
dříve… Když jsem dorazil,

bodrým „Ahoj“. Tahle situace
mě vcelku pobavila, ještě
umocněna právě skutečností, že
na sobě měl kostým a upíří
zuby…
 
Další situace, která mi vcelku
polichotila, nastala v okamžiku,
kdy jsem už odcházel.  
Holky na šatně se bavily
s jedním, myslím že,
zdravotníkem. Já jsem si jen
vzal věci a chvatně jsem se
s nimi rozloučil a chvátal
na koncert, který začal před půl
hodinou. Na odchodu ke mně
ještě dolehla otázka toho
zdravotníka: „To byl nějakej
novej tanečník?“ Na to holky:
„Ne, uvaděč.“ „No, ale vypadal
tak…“ Tenhle názor mi
doopravdy polichotil, a budu
upřímný, být tanečník také
nemusí být úplně k zahození…
 
Takhle nějak vypadalo moje
první představení jako uvaděče.

autor článku:
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kluci-kolegové mi ukázali co
a jak. To nám vyšlo v podstatě
tak akorát do otevíračky a tak
jsem si rychle navlékl kostým
uvaděče a šel jsem s klukama
trhat lístky. Potom jsme se
na tomto postu všichni vystřídali
s tím, že v největším návalu zde
bylo tím pádem o jednoho
uvaděče navíc a tak jsme to
zvládli celkem rychle. Potom
jsme museli nalepit lístky, což
jsme zvládli také vcelku rychle.
Potom jsem se už přesunul
„dozadu“, kde jsem ještě
s jedním uvaděčem seděl
u dveří zákulisí a otevíral zde
dveře hercům. Ke konci jsem

potom ještě šel vydávat věci
na šatnu, ale tady jsem byl asi
pět minut, než mě vystřídaly
holky.
 
 
Možná bych vám ještě mohl
hodit pár scének, a situací,
do kterých jsem se dostal…
Během lepení lístků jsem si
odskočil do tašky pro peníze
na pití, a když jsem vylezl
ze šatny, tak přímo proti mně
scházel ze schodů vedoucích
do sálu Bohuš Matuš, v kostýmu
hraběte von Krolock. Trochu
nervózně jsem pípl „Dobrý
den.“ A on na to zareagoval
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